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PROTOKÓŁ NR 177/2022 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 25 sierpnia 2022 r. 

W dniu 25 sierpnia 2022 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
CLXXVII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Feliks Łaszcz – Przewodniczący Zarządu, 
2. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
3. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
4. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: dyrektor MOS w Białej, dyrektor ZDP w Czarnkowie, 
Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, naczelnicy i pracownicy Wydziałów w Starostwie Powiatowym   
w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Starosta Feliks Łaszcz powitał zebranych i tym samym rozpoczął CLXXVII posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu (nieobecny Sławomir Kryger). 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) prośba firmy Poezja Smaku o wyrażenie zgody na umieszczenie baneru reklamowego przy 
budynku na ul. Wojska Polskiego w Krzyżu Wlkp., 

2) informacja dyrektora PPP w Trzciance o wyrażeniu zgody na umorzenie zaległości za 
ogrzewanie wobec najemców lokalu mieszkalnego, 

3) wnioski dyrektora ZZOZ w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wynajem w drodze przetargu 
pomieszczeń i powierzchni w Szpitalu oraz podjęcie uchwał w tej sprawie (2 uchwały), 

4) informacja o nieregulowaniu należności przez dzierżawcę gruntów rolnych w Białej.   

2. Sprawy z zakresu finansów powiatu: 

1) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, 

2) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu 
za I półrocze 2022 r., kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu 
wykonania planów finansowych spzoz za I półrocze 2022 r. 

3. Prośba Komendanta Powiatowego Policji w Czarnkowie o zaplanowanie w przyszłorocznym 
budżecie środków na zakup radiowozu zwiększonych o kwotę niewykorzystaną w 2022 roku. 

4. Pismo dyrektora ZDP w  Czarnkowie dotyczące możliwości zwiększenie budżetu na realizację 
zadania przebudowy mostu w ciągu drogi powiatowej nr 1337P w Mężyku. 

5. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) wnioski dyrektora ZS w Krzyżu Wlkp.: o wyrażenie zgody na zatrudnienie nauczyciela   
w wymiarze przekraczającym 1,5 etatu oraz na zatrudnienie na stanowisko nauczyciela 
przedmiotów elektrycznych osoby nie będącej nauczycielem, 

2) wnioski dyrektorów LO w Trzciance i ZST w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie 
emerytowanych nauczycieli, 

3) wniosek dyrektora LO w Czarnkowie o wyrażenie zgodna zatrudnienie nauczycieli   
w wymiarze przekraczającym 1,5 etatu, 

4) wniosek dyrektora ZS w Trzciance o wyrażenie zgody na przydzielenie godzin 
ponadwymiarowych  

6. Sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 
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1) prośba Zarządu Koła Polskiego Związku Niewidomych w Czarnkowie o wyrażenie zgody na 
zawarcie aneksu do umowy na realizację zadania publicznego, 

2) pismo Zarządu Komisji Zakładowej NSZZ Solidarność przy DPS w Gębicach o podwyżki 
wynagrodzeń dla pracowników jednostki, 

3) odpowiedź Wojewody Wielkopolskiego w sprawie przyznania dodatkowych środków na 
zakup opału dla ZDPS w Wieleniu prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr Franciszkanek. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na przeprowadzenie postępowania o  udzielenie zamówienia publicznego  
w trybie podstawowym bez negocjacji na dostawę tablic rejestracyjnych , 

2) zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii drogi powiatowej drogi znajdującej się na 
terenie Powiatu Chodzieskiego. 

8. Prośba Związku Powiatów Polskich i WOKiSS o rozważenie możliwości udzielenia pomocy 
finansowej lub rzeczowej  na rzecz Ukrainy. 

9. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

10.  Sprawy różne. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Naczelnik Wydziału Edukacji prosił o wprowadzenie do porządku posiedzenia dodatkowego 
punktu dotyczącego zwiększenia liczebności wychowanek MOS –u w Białej i wydatków z tym związanych 
– spotkanie z dyrektorem MOS. 

Proponowany porządek posiedzenia, wraz ze zgłoszoną poprawką, został przez członków 
Zarządu przyjęty i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

  Zarząd spotkał się z dyrektorem Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Białej  w sprawie 
możliwości oraz wyrażenia zgody na zwiększenie o 10 liczby miejsc w Ośrodku, co podyktowane jest 
dużym zainteresowaniem i znaczą liczbą wniosków o umieszczenie dziewcząt w placówce. Na ten 
moment chętne są 104 osoby, ale jeżeli będzie zgoda na zwiększenie liczby miejsc, wówczas będzie 
można przyjąć 92 uczennice. Dyrektor widzi taką możliwość poprzez dołożenie po jednym miejscu   
w pokojach, jednak do tego potrzebne są dodatkowe łóżka, materace, pościele, stoliki. Trzeba również 
wymienić pozostałe pościele, które mają już po 10 lat i są zniszczone. Koszt utworzenia dodatkowych 
miejsc i wymiany starej pościeli wyniósłby ok. 50 tys. zł, o przyznanie których dyrektor prosi. Biorąc pod 
uwagę fakt, że jest to jedyna jednostka oświatowa bilansująca się, Zarząd wyraził zgodę na zwiększenie 
liczby miejsc w Ośrodku i przeznaczeniu na ten cel dodatkowych środków finansowych z rezerwy celowej 
na oświatę.  
Kwota 50 tys. zł zostanie przypisana w planie wydatków Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Białej  
przy dokonaniu najbliższych zmian w uchwale budżetowej powiatu.   

Ad.1 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) prośba firmy Poezja Smaku o wyrażenie zgody na umieszczenie baneru reklamowego przy 
budynku na ul. Wojska Polskiego w Krzyżu Wlkp., 

Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 3 ) firmy Poezja Smaku o wyrażenie zgody na umieszczenie 
baneru reklamowego o wymiarach 3m na 1 m, przy budynku na ul. Wojska Polskiego w Krzyżu Wlkp.. 

Zarząd wyraził zgodę na odpłatne umieszczenie baneru reklamowego. 

2) informacja dyrektora PPP w Trzciance o wyrażeniu zgody na umorzenie zaległości za 
ogrzewanie wobec najemców lokalu mieszkalnego, 

Zarząd zapoznał się z informacją ( zał. nr 4 ) dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej   
w Trzciance o wyrażeniu zgody na umorzenie zaległości za ogrzewanie wobec najemców lokalu 
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mieszkalnego mieszczącego się w budynku PPP, za okres grzewczy 2019/2020 i 2020/2021 w łącznej 
kwocie 3.698,37 zł. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości.  

3) wnioski dyrektora ZZOZ w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wynajem w drodze przetargu 
pomieszczeń i powierzchni w Szpitalu oraz podjęcie uchwał w tej sprawie (2 uchwały), 

 Zarząd, na wniosek ( zał. nr 5 ) dyrektora Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej, wyraził zgodę 
na wynajem w drodze przetargu nieograniczonego pomieszczeń  o pow. 62,73 m2 znajdujących się na 
parterze budynku A Szpitala. Wynajem pomieszczeń nastąpi na okres 3 lat, na działalność związaną ze 
sprzedażą aparatów słuchowych. Wywoławcza stawka czynszu ustalona zostanie przez powołaną 
komisję zgodnie z zasadami z § 9 ust. 3 Uchwały NR XXIX/227/2013 Rady Powiatu Czarnkowsko – 
Trzcianeckiego z dnia 26 marca 2013 r. 

W obecnej chwili pomieszczenia wynajmowane są  podmiotowi zewnętrznemu jednak  umowa wygasa  
 z dniem 14.10.2022 roku. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 526/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

 Zarząd, na wniosek ( zał. nr 7 ) dyrektora Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej, wyraził zgodę 
na wynajem w drodze przetargu nieograniczonego powierzchni pod zainstalowanie dwóch automatów 
sprzedających napoje i przekąski, znajdującej się na parterze budynku B Szpitala przy Izbie Przyjęć. 
Wynajem powierzchni nastąpi na okres 3 lat, na zainstalowanie automatów sprzedających. Wywoławcza 
stawka czynszu ustalona zostanie przez powołaną komisję zgodnie z zasadami z § 9 ust. 3 Uchwały 
NR XXIX/227/2013 Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego z dnia 26 marca 2013 r. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 527/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 

4) informacja o nieregulowaniu należności przez dzierżawcę gruntów rolnych w Białej, 

  Pani Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu poinformowała Zarząd 
o dalszym nieregulowaniu należności przez dzierżawcę gruntów rolnych o powierzchni 40 ha położonych 
w Białej gm. Trzcianka. Poprzednie wierzytelności powiatu za okres od roku 2020 do 11 czerwca 2022 r. 
w łącznej kwocie 53.494,51 zł objęte zostały postępowaniem układowo-restrukturyzacyjnym poprzez 
rozłożenie ich spłaty na 12 równych rat miesięcznych. Obecnie dzierżawca nie reguluje na bieżąco 
czynszu należnego po dniu układowym, czyli po 11 czerwca br., wobec czego możliwym jest 
natychmiastowe rozwiązanie umowy dzierżawy, która obowiązuje do października 2023 roku.  

  Zarząd na ten moment nie podjął decyzji o wypowiedzeniu umowy, dając czas na spotkanie   
i rozmowę z dzierżawcą o przyczynach takiego stanu rzeczy i ocenie możliwości regulacji zobowiązań.  

Ad.2 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu finansów powiatu: 

1) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, 
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 Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok, 

w której dokonuje się następujących zmian: 

Po stronie dochodowej: 

- Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego zwiększa się plan dotacji celowych na 2022 rok: 

 Dział 710, rozdział 71015 § 2110 - zwiększenie o kwotę 8.000,00 zł z przeznaczeniem  na 
pokrycie kosztów dotyczących wykonań zastępczych. 

Ww. zmiana wpłynie na wzrost wydatków Powiatowego Inspektoratu Nadzoru  Budowlanego   
w Czarnkowie. 

 Dział 754, rozdział 75411 § 2110 - kwota 39.700,00 zł z przeznaczeniem na  sfinansowanie 
przeszeregowania stanowisk w grupach z uwzględnieniem korekty  wcześniejszego podziału 
środków na podwyżki uposażeń oraz pozostałych należności strażakom.  

Zmiana zostanie uwzględniona w planie Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej   
w Czarnkowie. 
- Podwyższa się o kwotę 36.009,00 zł planowane dochody z Funduszu Pomocy na realizację 
dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi   
i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy, o których mowa w art. 50 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 12 marca 
2022 roku o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.  
Środki zgodnie ze złożoną informacją w SIO przypisuje się na wydatki: 
- Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie - 11.979,00 zł, 
- Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance - 1.757,00 zł, 
- Zespołu Szkół w Czarnkowie - 7.699,00 zł, 
- Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. - 1.860,00 zł, 
- Starostwa Powiatowego w Czarnkowie - dotacja celowa dla „Edukacji Lubasz” Spółka z o.o. w Lubaszu - 
12.714,00 zł. 
Planowa kwota po zmianach ogółem wynosi 161.877,00 zł. 

Po stronie wydatkowej: 

- Umniejsza się wysokość rezerwy celowej na oświatę (w tym odprawy emerytalne) o kwotę 50.000,00 
zł, wysokość rezerwy po zmianie wynosi 2.140.330,00 zł. 
Kwota ta zostanie przypisana w planie wydatków Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Białej na zakup 
niezbędnego wyposażenia celem zwiększenia liczebności wychowanek  przebywających w placówce. 
- Dokonuje się zmian w planie wydatków, polegających na przeniesieniu między paragrafami w ramach 
działu klasyfikacji budżetowej w zakresie upoważnień danych Zarządowi przez Radę w uchwale 
budżetowej oraz na podstawie art. 111 pkt 1 ustawy z dnia 12 marca 2022 roku o pomocy obywatelom 
Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa w następujących jednostkach 
budżetowych: Starostwo Powiatowe w Czarnkowie, Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie, 
Zespół Szkół w Czarnkowie, Dom Pomocy Społecznej w Trzciance,  Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii   
w Białej. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 528/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 

2) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu 
za I półrocze 2022 r., kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu 
wykonania planów finansowych spzoz za I półrocze 2022 r., 

 Skarbnik Powiatu omówiła informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego za I półrocze 2022 r., kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu 
wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej za I półrocze 
2022 r. stanowiącą załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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 Podsumowując, I półrocze 2022 roku w kontekście realizacji budżetu upłynęło pod kątem 
wykonywania zadań związanych z bieżącym funkcjonowaniem. Niestety z uwagi na galopującą inflację 
dopiero kolejne miesiące wskażą rzeczywiste potrzeby finansowe związane z zabezpieczeniem 
wydatków do końca bieżącego roku. Z analizy półrocznej wynika, iż obszar budżetu, który będzie 
wymagał dodatkowego wsparcia to głównie oświata oraz pomoc społeczna. Głównym źródłem 
sfinansowania potrzeb będą tzw. „wolne środki”, jednak ich spożytkowanie na wydatki bieżące może 
okazać się  ograniczone. Proces działań inwestycyjnych jest uzależniony od procedur przetargowych, a 
także innych czynników zewnętrznych, między innymi uzyskania dofinansowania. Po pierwszym półroczu 
do dyspozycji Rady pozostaje kwota 12.287.697,72 zł nierozdysponowanych tzw. „wolnych środków” (z 
której środki na poziomie 2.163.928,00 zł zaangażowano na wydatki lat przyszłych w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej). Wzorem poprzednich lat w I półroczu odnotowano także wyższe wpływy 
dochodów aniżeli zrealizowano wydatki, stąd też wystąpiła nadwyżka. Sytuacja ta wynika między innymi 
z przekazania do budżetu części oświatowej subwencji ogólnej. 
Należy podkreślić, iż zgodnie z warunkami określonymi w umowach kredytowych, spłacamy ciążące na 
powiecie kredyty, a także odsetki od nich naliczone. 
Nawiązując do opisowej części niniejszej informacji, często wskazywano te obszary, gdzie występowały 
odchylenia w stosunku do upływu czasu, zarówno te dotyczące dochodów, jak i wydatków, wyjaśniając 
przyczyny ich powstania. 
 Podsumowując stronę dochodów, to ogółem odnotowano wpływ z tego tytułu na poziomie 
53,16 %. Jest to pozytywna informacja, z tym że niektóre dochody były jednorazowe lub też przekazane 
zostały  w 100,00%. Analiza poszczególnych źródeł wskazuje na planowe, czyli 50,00%  wykonanie 
dochodów  z tytułu udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych i prawnych. Fakt ten wynika ze 
zmiany przepisów od 2022 roku. Pozostałe dochody realizowane są raczej prawidłowo, zgodnie 
z zapisami umów i przekazywane w terminach zapewniających prawidłową gospodarkę finansową. 

Z kolei oceniając sferę wydatkową, to w I półroczu wykonanie ogółem do planowanej ich 
wysokości wynosi 45,86%. Przyczyny takiego stanu wielokrotnie już opisywano i analizowano. Oceniając 
wydatki pod kątem układu rodzajowego, to w głównej mierze dotyczyły one tych bieżących. Natomiast 
inwestycje przede wszystkim będą wykonywane w II półroczu. Mogą zaistnieć sytuacje rozłożenia ich 
wykonawstwa w czasie, a tym samym przeniesienie części kosztów na kolejny rok.  W przypadku zadań 
drogowych, zgodnie z dotychczasowymi zasadami, planowany jest na ten cel udział finansowy także 
lokalnych samorządów. 
Informację opisową sporządzono na podstawie następujących sprawozdań półrocznych: 
- Rb-27ZZ, Rb-27S, Rb-28S, Rb-N, Rb-Z, Rb-NDS, Rb-50, Rb-28NWS. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za I półrocze 2022 r., kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych 
publicznych zakładów opieki zdrowotnej za I półrocze 2022 r. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 529/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.3 

Prośba Komendanta Powiatowego Policji w Czarnkowie o zaplanowanie w przyszłorocznym budżecie 
środków na zakup radiowozu zwiększonych o kwotę niewykorzystaną w 2022 roku. 

 Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 12 ) Komendanta Powiatowego Policji w Czarnkowie   
o zaplanowanie w przyszłorocznym budżecie środków na zakup radiowozu zwiększonych o kwotę 
niewykorzystaną w 2022 roku. 

Zarząd postanowił przypisać niewykorzystaną w tegorocznym budżecie kwotę w wysokości 24.750 zł do 
projektu budżetu na rok przyszły.  
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Ad.4 

Pismo dyrektora ZDP w  Czarnkowie dotyczące możliwości zwiększenie budżetu na realizację zadania 
przebudowy mostu w ciągu drogi powiatowej nr 1337P w Mężyku. 

 Zarząd w obecności dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie zapoznał się z pismem    
( zał. nr 13 ) dotyczącym możliwości zwiększenia budżetu na realizację zadania pn. : „Przebudowa mostu  
nr 13/30005593 w ciągu drogi powiatowej nr 1337P w miejscowości Mężyk”. 

Dnia 12 sierpnia br. otwarto oferty na realizację robót budowlanych w trzecim postepowaniu na ww. 
zadanie. Najniższa oferta w postepowaniu wpłynęła od firmy STRABAG Sp. z o.o. w Pruszkowie i opiewa 
na kwotę 3.910.932,59 zł brutto. Podczas prowadzenia robót budowlanych konieczne jest zapewnienie 
nadzoru inwestorskiego w zakresie branży mostowej. Koszt ww. nadzoru wynosi 30.750,00 zł.   
W budżecie Powiatu na realizację zadania zabezpieczono kwotę 3.000.000,00 zł brutto ( w tym środki     
z Rządowego Funduszu Polski Ład w kwocie 2.550.000,00 zł). W związku z tym dla zapewnienia realizacji 
zadania brakuje 941.682,59 zł brutto. Most w Mężyku jest w złym stanie technicznym i realizacja 
inwestycji jest konieczna. Stąd dyrektor ZDP prosił Zarząd o informację, czy będzie możliwe zwiększenie 
budżetu pozwalającego podpisanie umowy z oferentem i  wykonanie przebudowy mostu.  

 Zarząd Powiatu uznając, iż koniecznym jest wykonanie ww. zadania, postanowił zwiększyć 
budżet ZDP w Czarnkowie o kwotę 941 682,59 zł brutto, co pozwoli na rozstrzygnięcie przetargu i wybór 
wykonawcy zadania.  Środki przypisane zostaną do budżetu jednostki na najbliższej Sesji Rady Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego w dniu 6 września br. Po tej dacie, po zabezpieczeniu środków na realizację 
zadania  w pełnej wysokości możliwe będzie rozstrzygniecie przetargu i podpisanie umowy.  

 Zarząd postanowił, iż na ten moment środki na ww. zadanie uzupełnione zostaną z tzw. 
„wolnych środków” z budżetu powiatu. Trwają jednak rozmowy o uzyskaniu na to zadanie 
dofinansowania z Lasów Państwowych w wysokości ok. 1 mln. zł.  

 Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 14 ) dyrektora ZDP w Czarnkowie o wyrażenie zgody na 
wydłużenie terminu realizacji zadania pn.: „Przebudowa mostu nr JNI 2/30005583 w ciągu drogi 
powiatowej nr 1323P w m. Łokacz Wielki na rzece Drawa”. Wykonawca ww. opracowania zwrócił się do 
ZDP zgłaszając problemy, które uniemożliwiają realizację umowy w terminie do dnia 31 sierpnia br. 
zgodnie z umową. Dnia 11 lipca br. zostało wszczęte postepowanie administracyjne dla wydania decyzji 
pozwolenia na budowę dla ww. inwestycji. Termin uzyskania pozwolenia może przedłużyć się do 3 
miesięcy od dnia złożenia wniosku. Uwzględniając czas potrzebny na uzyskanie pozwolenia na budowę 
Wykonawca zwrócił się z prośbą o przesunięcie terminu realizacji umowy do 07 października 2022 r. 
Dyrektor ZDP przychylił się do prośby Projektanta.  

 Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie, wyrażając zgodę na wydłużenie terminu realizacji 
zadania do dnia 07 października 2022 roku.  

 Ponadto, dyrektor ZDP przekazał w kilku zdaniach informację na temat stan zaawansowania 
zadań będących w trakcie realizacji:  

- chodnik w m. Romanowo – uzyskano pozwolenie  wodnoprawne, trwa podział gruntu, po uzyskaniu 
podziału będzie składany wniosek o ZRiD; 

- Młynkowo-Tarnówko – wydana decyzja środowiskowa, oczekiwanie na odstępstwo od Ministra; 

- Trzcianka-Biała – w trakcie opracowania jest ekspertyza ornitologiczna konieczna do wydania decyzji 
środowiskowej; 

- chodnik w m. Huta – wykonawca został wezwany do złożenia podmiotowych środków dowodowych. 
Podpisanie umowy nastapi na początku września; 

- zadanie w m. Bzowo –  umowa na realizację zadania podpisana została w dniu 16 sierpnia br.; 

- chodnik w m. Krzyż Wlkp. – ogłoszono kolejny przetarg ze względu na brak zgody wykonawcy na 
przedłużenie terminu związania z ofertą. Składanie ofert do dnia 31 sierpnia br.; 

- ul. Gdańska – uzyskano pozwolenie wodnoprawne, w trakcie opracowania projekt elektryczny. Po 
skończeniu dokumentacji elektrycznej złożony zostanie wniosek do ZRiD; 



7 

 

- droga Wieleń-Mężyk-Rzecin – gotowe materiały do ogłoszenia przetargu, oczekiwanie na informacje   
o wysokości dofinansowania zadania z Lasów Państwowych.   

Ad.5 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) wnioski dyrektora ZS w Krzyżu Wlkp.: o wyrażenie zgody na zatrudnienie nauczyciela   
w wymiarze przekraczającym 1,5 etatu oraz na zatrudnienie na stanowisko nauczyciela 
przedmiotów elektrycznych osoby nie będącej nauczycielem, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 15 ) dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. o wyrażenie 
zgody na zatrudnienie w roku szkolnym 2022/2023 w wymiarze przekraczającym 1,5 etatu nauczyciela 
przedmiotów elektrycznych ( przekroczenie o 1,13 etatu ). 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 16 ) dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. o wyrażenie 
zgody na zatrudnienie w roku szkolnym 2022/2023 w wymiarze 13.53 godzin dydaktycznych ( 0,71   
etatu ) osoby nie będącej nauczycielem na stanowisku nauczyciela przedmiotów elektrycznych.  

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

2) wnioski dyrektorów LO w Trzciance i ZST w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie 
emerytowanych nauczycieli, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 17 ) dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance   
o wyrażenie zgody na zatrudnienie w roku szkolnym 2022/2023 dwóch emerytowanych nauczycieli do 
nauczania przedmiotów: edukacja dla bezpieczeństwa – wymiar zatrudnienia 4/18 i język polski – 
wymiar  zatrudnienia 14/18.  

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 18 ) dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance   
o wyrażenie zgody na zatrudnienie w roku szkolnym 2022/2023 dwóch emerytowanych nauczycieli     
w charakterze nauczycieli przedmiotów zawodowych związanych z zawodem:  

- technik budownictwa w wymiarze średnio 18,95 godzin nauczycielskich tygodniowo ( 0.99 etatu); 

- technik pojazdów samochodowych w wymiarze średnio 20,95 godzin nauczycielskich tygodniowo   
( 1,05 etatu ). 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie.  

3) wniosek dyrektora LO w Czarnkowie o wyrażenie zgodna zatrudnienie nauczycieli   
w wymiarze przekraczającym 1,5 etatu, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 19 ) dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie  
 o wyrażenie zgody na zatrudnienie w roku szkolnym 2022/2023 w wymiarze przekraczającym 1,5 etatu 
nauczyciel następujących przedmiotów: 

- nauczyciel chemii przekroczenie 0,08 etatu, 
- nauczyciel wychowania fizycznego przekroczenie o 0,19 etatu, 
- nauczyciel wychowania fizycznego przekroczenie o 0,23 etatu, 
- nauczyciel historii przekroczenie o 0,17 etatu, 
- nauczyciel języka niemieckiego oraz doradztwa zawodowego przekroczenie o 0,16 etatu ( dodatkowe 

godziny j. niemieckiego).  

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

4) wniosek dyrektora ZS w Trzciance o wyrażenie zgody na przydzielenie godzin 
ponadwymiarowych, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 20 ) wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance   
o wyrażenie zgody na przydzielenie godzin ponadwymiarowych kierownikowi szkolenia praktycznego     
w wymiarze 0,36 etatu ( 6,5 godziny tygodniowo ). 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie.  
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Ad.6 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) prośba Zarządu Koła Polskiego Związku Niewidomych w Czarnkowie o wyrażenie zgody na 
zawarcie aneksu do umowy na realizację zadania publicznego, 

  Zarząd pozytywnie rozpatrzył prośbę ( zał. nr 21 ) Zarządu Koła Polskiego Związku Niewidomych   
w Czarnkowie o wyrażenie zgody na zawarcie aneksu do umowy na realizację zadania publicznego. 
Sprawa dotyczy zdania pn. „Warsztaty szkoleniowe dla osób niewidomych i słabo widzących „Uczmy i 
wspierajmy się wzajemnie”, w ramach którego zrezygnowano ze zwiedzania ogrodów Hortulus   
w Dobrzycy, a środki  w wysokości 700 zł przeznaczone na ten cel przesunięto na pokrycie zwiększonych 
kosztów rehabilitacji, zakwaterowania i transportu w ramach zadania głównego.   

2) pismo Zarządu Komisji Zakładowej NSZZ Solidarność przy DPS w Gębicach o podwyżki 
wynagrodzeń dla pracowników jednostki, 

  Zarząd zapoznał się z pismem ( zał. nr 22 ) Zarządu Komisji Zakładowej NSZZ Solidarność przy 
Domu Pomocy Społecznej w Gębicach o podwyżki wynagrodzeń dla pracowników jednostki. 

  Zarząd na ten moment nie podjął decyzji w sprawie, gdyż temat dotyczy także pracowników 
innych jednostek organizacyjnych, co wymaga szerszej analizy w kontekście realnych możliwości 
finansowych powiatu.       

3) odpowiedź Wojewody Wielkopolskiego w sprawie przyznania dodatkowych środków na 
zakup opału dla ZDPS w Wieleniu prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr Franciszkanek. 

  Zarząd zapoznał się informacyjne z odpowiedzią ( zał. nr 23 ) Wojewody Wielkopolskiego 
sprawie przyznania dodatkowych środków na zakup opału dla Zespołu Domów Opieki Społecznej    
w Wieleniu prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr Franciszkanek Rodziny Maryji. 

Siostra Dyrektor Zespołu wystąpiła z prośbą do Starosty aby w jej imieniu skierował wniosek do 
Wojewody Wielkopolskiego o dotację celową na zakup węgla i oleju opałowego. Budżet w 2022 roku   
w stosunku do 2021 r. wzrósł o wskaźnik inflacji 3,3%, co nie rekompensuje wzrostu kosztów 
funkcjonowania placówki, w tym drastycznego wzrostu kosztów ogrzewania. Jak poinformowała Siostra 
Dyrektor, na analogiczne w stosunku do roku ubiegłego ilości opału potrzebuje, na zakup węgla ok. 600 
tys. zł, natomiast na zakup oleju opałowego ok. 1.250 tys. zł. W odpowiedzi na wniosek Starosty, 
Wojewoda poinformował, że w swoim budżecie na dzień dzisiejszy nie ma wolnych środków, które 
można byłoby przeznaczyć na ten cel. Natomiast w kwestii wsparcia domów pomocy społecznej   
w zakupie opału w niższych, realnych cenach, przekazał odpowiedź Ministerstwa Aktywów 
Państwowych informującą o tym, że spółki Skarbu Państwa zajmujące się produkcją węgla, przygotowują 
oferty skierowane do podmiotów pełniących funkcje użyteczności publicznej, w tym m.in. dla domów 
pomocy społecznej, zgodnie z którą dps-y mają możliwość zakupu węgla w ilości 8 ton od Polskiej Grupy 
Górniczej S.A, w cenie jaka obowiązuje w sklepie PGG w dniu wydania węgla na kopalni. Stąd podmioty 
zainteresowane zakupem węgla powinny kierować stosowne zapytania do spółek Skarbu Państwa – 
producentów węgla.  

Ad.7 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na przeprowadzenie postępowania o  udzielenie zamówienia publicznego  
w trybie podstawowym bez negocjacji na dostawę tablic rejestracyjnych , 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody przeprowadzenie 
postępowania o  udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na dostawę 
tablic rejestracyjnych. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  
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W związku z powyższym Uchwała Nr 530/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 
protokołu. 

2) zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii drogi powiatowej drogi znajdującej się na 
terenie Powiatu Chodzieskiego, 

 Zarząd, na wniosek ( zał. nr 25 ) Powiatu Chodzieskiego, przystąpił do podjęcia uchwały   
w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii drogi powiatowej znajdującej się na terenie 
Powiatu Chodzieskiego. Niniejszą uchwałą opiniuje się pozytywnie propozycję pozbawienia kategorii 
drogi powiatowej - drogi nr 1542P o przebiegu ul. Szpitalna – ul. Okopowa w m. Margonin. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 531/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.8 

Prośba Związku Powiatów Polskich i WOKiSS o rozważenie możliwości udzielenia pomocy finansowej lub 
rzeczowej  na rzecz Ukrainy. 

  Zarząd zapoznał z prośbą Związku Powiatów Polskich ( zał. nr 27 ) i Wielkopolskiego Ośrodka 
Kształcenia i Studiów Samorządowych ( zał. nr 28 ) Poznaniu o rozważenie możliwości udzielenia 
pomocy finansowej na zakup pojazdów dostawczych, mikrobusów lub innych pojazdów służących do 
celów wywiadowczo-logistycznych na rzecz konkretnych jednostek wojskowych w Ukrainie. Związek 
Powiatów Polskich prosi również  o wsparcie rzeczowe, dla dwóch ukraińskich miast – zał. nr 29, w 
postaci materiałów budowlanych i wyposażeniowych do remontów budynków i innych obiektów, gdzie 
planuje się przesiedlić ludność z terenów intensywnych działań wojennych.  

  Zarząd na ten czas nie podjął decyzji o pomocy finansowej lub rzeczowej wskazując, że pomaga 
ukraińskim uchodźcom od kilku miesięcy zakwaterowanym w powiatowych obiektach.  

Ad.9 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

  Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia, tj. z dnia 11 sierpnia 2022 r., nie wnosząc 
żadnych uwag.  

Ad.10 

Sprawy różne. 

Spraw innych, niż ujęte w porządku posiedzenia, nie poruszano. 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 25 sierpnia 2022 r. zakończono. 
Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 01 września 2022 r. 

Protokołowała 

Małgorzata Pompała      Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ……………………………….. 

  Włodzimierz Ignasiński …………………. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ………………………………….. 
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